
Bestemmingsplan N65 - Contacten

Toezegging
De wethouder zegt toe om een overzicht naar de raad te sturen met alle contacten die er zijn geweest en alle inspanningen om met bewoners in contact te komen.

Commissie Ruimte

08.05.2020
Wethouder Van Woesik

Stand van zaken

Algemeen
Op de inspraakavond van 7 mei en in de commissievergadering van 8 mei werd er kritiek geuit op de communicatie in het N65 proces. Dat leidde tot de 
toezegging om een overzicht naar de raad te sturen met alle bewonerscontacten die er zijn geweest en alle inspanningen om met bewoners in contact te 
kómen. 
In elke fase van de langlopende Rijksinfra projecten in Vught is er een intensief contact geweest met inwoners, ondernemers, organisaties en 
belangengroepen. Voor een volledig overzicht schiet de beschikbare tijd helaas te kort, maar wel treft u hierbij een representatieve opsomming aan van de 
contactmomenten bij enkele van de meest belangrijke locaties aan de N65. Het spreekt vanzelf dat het hierbij om strikt vertrouwelijke informatie gaat.

Naarmate het N65 proces vorderde, groeide de behoefte aan communicatiemaatwerk. De aanpak richtte zich niet alleen op algemene bijeenkomsten, 
informatievoorziening en -inspraakmogelijkheden, maar ook op straten, wijken of een de omgeving van een kruising. Overal waar de situatie aandacht of 
uitleg vroeg over zaken als veiligheid, goede bereikbaarheid, overlast en de inrichting van de openbare ruimte, werd het gesprek gevoerd. Vaak gebeurde dat 
op bewonersavonden, met volop gelegenheid voor persoonlijk contact met medewerkers en het bestuur. Daarnaast maakten bewoners en ondernemers 
veelvuldig gebruik van het maandelijks Rijksinfra spreekuur, na werktijd open voor iedereen met alle aandacht voor persoonlijke vragen. Kortom, de deur 
stond altijd open voor het beantwoorden van vragen, het geven van informatie en het ontvangen van suggesties. 
 
Vanzelfsprekend is er ook veel en intensief gesproken met de eigenaren van gronden die we aan moesten kopen of waar aanpassingen moesten komen. 
Deze individuele gesprekken voeren we ook nu nog. Ook de procesmanager van de provincie heeft individuele gesprekken met inwoners gevoerd. Sowieso 
zijn onze projectpartners Rijkswaterstaat, ministerie en provincie ook partners geweest in de communicatie. Op allerlei bewonersbijeenkomsten leverden zij 
kennis en expertise, en zo nodig, begrip en geduld. 

Ook spraken we met verschillende partijen over de bereikbaarheid, veiligheid, inrichting en toegankelijkheid in het algemeen en van bepaalde locaties, 
woningen en bedrijven in het bijzonder. De inbreng, adviezen, suggesties en ideeën die hieruit zijn voortgekomen, hebben het college en projectteam 
meegenomen in de plannen.

Tenslotte
Met het vaststellen van het bestemmingsplan op 14 mei nemen we een heel belangrijke stap in de realisatie van onze plannen. Maar ook de komende jaren 
blijft er werk aan de weg en nemen we de tijd voor verdere oplossingen en verbeteringen. Mét onze inwoners blijven we ons inzetten voor en samenwerken 
aan  de best mogelijke oplossingen voor Vught. 



Bestemmingsplan N65 – Vraag planschade

Toezegging
De wethouder zegt toe om voor 14 de volgende vraag van het CDA te beantwoorden:

Als de planschade hoger wordt, gaat dat dan ten koste van de oplossing die we krijgen bij de reconstructie?
Commissie Ruimte

08.05.2020
Wethouder Van Woesik Stand van zaken

Met planschade is rekening gehouden in de kostenraming.
Als de planschade hoger uitvalt, gaan de extra kosten ten laste van het project onvoorzien. 


